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月21日中午口语考试：较放松，开始常规的问候，以

及self-introduction，谈谈天气，再谈谈朋友关系：1） Which

qualities do you want your friends have?2） What do you think your

relationship between your family and your friends?3） How about

the weather in Beijing ?4） What do you do if you meet bad

weather?Project:（It is about the relationship between Friends and

some relatives, by all means, this topic paid much attention on you

and your friends）1) How did you meet your friends?2) When did

you meet your friends?3) What about the characters of your

friends?4) What did you do when you and your friends stayed

together?Why these friends are so important to you?口试最主要的

是放松，主要靠平时适当练习。10月20日上午笔试：A:

Listening part:1. Concert programs2. See a doctor3. Worlds

language’s developmentB: Reading part:1. The difference on

building style between China and Japan2. Young bullying in Great

Britain3. Mother’s literature C: Writing part:1. About the

transporting (two graphs)2. Machinery development in the world雅

思考试就是这样一种考试，他需要你平时的积累和练习，当

然必要的技巧确实不可缺少，但最重要的仍然是你的个人英

语能力。各位有志要考雅思的朋友们要加油了！希望我的建

议对你们能有些许帮助！ 100Test 下载频道开通，各类考试题

目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


